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Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat ziekenhuizen getroffen zijn door 
ransomware-aanvallen (ingezonden 29 juni 2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Ransomware treft zeker 15 ziekenhuizen»?1 

Vraag 2
Hoeveel en welke gegevens zijn hierdoor verloren gegaan? 

Vraag 3
Is er losgeld betaald aan criminelen? Zo ja, hoeveel? 

Vraag 4
Hoeveel ziekenhuizen werken nog met verouderde medische apparatuur of 
verouderde besturingssystemen? 

Vraag 5
Wie is er verantwoordelijk voor de beveiliging van medische apparatuur, de 
ziekenhuizen of de leveranciers? 

Vraag 6
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat Nederlandse ziekenhuizen niet 
langer kwetsbaar zijn voor gijzelsoftware?

1 Telegraaf, 25-06-2017
http://www.telegraaf.nl/binnenland/28469696/__Ransomware_treft_ziekenhuizen__.html
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